
  Protokół  nr  XIII.2011

z  obrad  XIII sesji  Rady  Miasta  Ełku,  która  odbyła  się  w  dniu  29  listopada   2011  roku 
w godzinach  1100    - 13 15    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.

W obradach uczestniczyli radni zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.  
Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan Węgłowski   otworzył   XIII  sesję Rady 

Miasta  Ełku. Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził  prawomocność  obrad  - 
w  sesji  uczestniczy  20  radnych.  Radni  nieobecni:  Awramik  Ewa,  Czemiel  Paweł, 
Dzienisiewicz Ireneusz.

Pkt 2 . Zmiany w porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poprosił o wnioski do  porządku 

obrad. 
Nie zgłoszono zastrzeżeń do rozesłanego porządku obrad.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski   stwierdził,  że  radni  przyjęli 

następujący porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Zmiany w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na 2011 rok,
3) zmiany uchwały Nr VIII.64.2011 Rady Miasta w Ełku z dnia  18 maja 2011 roku 

w sprawie emisji obligacji komunalnych w roku 2011 – 2012,
4) zatwierdzenia na terenie Gminy Miasta Ełk taryfy za zbiorowe zaopatrzenie  w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 01 stycznia   2012 roku do dnia 
31 grudnia 2012 roku,

5)  ustalenia  cen  urzędowych  za  przejazdy  i  wysokości  opłat  dodatkowych  za 
niedopełnienie  obowiązków  zapłaty  należności  przewozowych  oraz  zasad 
korzystania z lokalnego transportu zbiorowego na terenie miasta i gminy Ełk oraz 
gminy Stare Juchy, 

6) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012r.,
7) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2012 r.,
8) określenia wysokości stawki opłaty od posiadania psów,
9) ustalenia wzorów formularzy podatku od nieruchomości, podatku rolnego  i podatku 

leśnego,
10) obniżenia  średniej ceny skupu żyta za okres  pierwszych trzech   kwartałów  2011r. 
11) rozpatrzenia skargi Posła na Sejm RP Wojciecha Kossakowskiego,
12)  przystąpienia  do  zmiany  części  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku,
13)  przyjęcia  dotacji  ze  środków  finansowych  Narodowego  Funduszu  Ochrony 

Środowiska    i Gospodarki Wodnej na realizację przedsięwzięcia pn. Rekultywacja 
składowiska odpadów komunalnych w miejscowości Siedliska Gmina Ełk,
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14)  zwolnienia  z  obowiązku  zbycia  prawa  własności  nieruchomości  gruntowych, 
niezabudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
ceny sprzedaży.

6. Prezentacja projektu budżetu miasta Ełku na 2012 rok.
7.  Przyjęcie  raportu  z  realizacji  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych 

Miasta Ełku na lata 2008 – 2018”.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Oświadczenia i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta
Przewodniczący  Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił  o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołu nr  XII.2011 z dnia  25 października  2011  roku.
W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

stwierdził, że protokół nr  XII.2011  z dnia  25 października  2011  roku został przyjęty 
jednomyślnie bez uwag.

Pkt 4.   Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

24 października  2011 r. do dnia  24 listopada  2011  r., w załączeniu do protokołu.
Zastępca  Prezydenta   Miasta  Artur  Urbański  poinformował,  że  nieobecność 

Prezydenta Miasta Tomasza Andrukiewicza w dniu dzisiejszym spowodowana jest tym, 
iż w dniu dzisiejszym w Krakowie odbiera nagrodę Samorządowego Lidera Edukacji.
Następnie  w  uzupełnieniu  informacji,  którą  radni  otrzymali  na  piśmie  przedstawił 
działania jakie były dokonywane w ostatnim okresie  międzysesyjnym:

− Prezydent Miasta  Tomasz Andrukiewicz uczestniczył w:
 > posiedzeniu Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”,
> wręczył 9 parom małżonków jubileuszowe Medale za Długoletnie Pożycie Małżeńskie,
> uczestniczył w otwarciu Oddziału Centrum Kardiologicznego ALLENORT.

− 4 listopada  w salach  Kopernikowskich  Zamku  Olsztyńskiego  odbyła  się  Gala 
Jakości 2011. Podczas uroczystości nastąpiło ogłoszenie wyników oraz wręczenie 
nagród  i  wyróżnień  w  XI  edycji  Konkursu  Warmińsko-Mazurska  Nagroda 
Jakości, a także VII edycji Konkursu Najlepszy Produkt i Usługa Warmii i Mazur. 
Zastępca Prezydenta wziął udział w uroczystej Gali wręczenia nagród .  Statuetki 
i  wyróżnienia  przyznawane są organizacjom,  które  osiągnęły najwyższą  ocenę 
ekspertów i Komitetu przy zastosowaniu instrumentarium tzw. modelu Polskiej 
Nagrody Jakości.  Laureatem Konkursu „Warmińsko-Mazurska Nagroda Jakości" 
został Prezydent Ełku Tomasz Andrukiewicz, który otrzymał Nagrodę Specjalną 
"za  popularyzację  w regionie  problematyki  zarządzania  przez  jakość".  Oprócz 
Prezydenta Ełku  w tegorocznej edycji doceniono również 2 miejskie jednostki. 
W kategorii  organizacje  edukacyjne  Statuetkę  „Warmińsko-Mazurska  Nagroda 
Jakości" za doskonałość zarządzania przyznano Szkole Podstawowej nr 5 w Ełku. 
Wyróżnienie  otrzymało Miejskie Przedszkole "Bajka".

− Prezydent  Miasta  wraz  z  przedstawicielami  samorządów  Gołdapi,  Suwałk 
i  Białegostoku  oraz  Suwalskiej  Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej  spotkali  się 
w  miejscowości  Gusiev  z  przedsiębiorcami  wschodnich  rejonów  Obwodu 
Kaliningradzkiego. Celem  spotkania  było  umożliwienie  nawiązania 
bezpośrednich kontaktów gospodarczych i inwestycyjnych. Dodatkowy cel misji 
to zbliżenie samorządów  i wymiana doświadczeń. 
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− Miesięczniki  Builder  i  sportplus  są  patronami  medialnymi  konkursu 
"Budowniczowie  Polskiego  Sportu",  organizowanego  przez  Polski  Klub 
Infrastruktury  Sportowej.  W  tegorocznej  XII  edycji  konkursu  kapituła 
postanowiła wyróżnić miasto Ełk i Pana Prezydenta jako jednego z najbardziej 
zaangażowanych,  najprężniej  działających,  aktywnych  i  dbających 
o  infrastrukturę  sportową  i  rekreacyjną  w  regionie  warmińsko-mazurskim 
inwestorów.  Nagrodę  przyznano  za  pozyskanie  finansowania  z  UE  na 
modernizację  obiektów  sportowo-rekreacyjnych  przy  MOSiR  w  Ełku  oraz  za 
całokształt  działalności  na  rzecz  rozwoju  sportu  i  rekreacji  wśród  dzieci 
i  młodzieży  oraz  społeczności  lokalnej.  Uroczystość  wręczenia  nagród 
i wyróżnień odbyła się 15 listopada w Warszawie. 

− 17 listopada nasz Urząd otrzymał „EuroCertyfikat 2011” w kategorii „Certyfikat 
Dobrych Praktyk Obsługi i Usług”.  EuroCertyfikat to europejskie wyróżnienie 
przyznawane  instytucjom  i  urzędom  odznaczającym  się  na  tle  konkurencji 
sprawną  organizacją  i  zarządzaniem,  doskonałą  polityką  rozwoju  oraz 
spełnianiem surowych norm jakościowych. 

− Dzięki programowi rządowemu „Moje Boisko – ORLIK 2012" skierowanemu do 
jednostek samorządu terytorialnego powstały kolejne boiska przy Zespole Szkół 
Samorządowych  i  przy  Szkole  Podstawowej  nr  5.  Odbyło  się  oficjalne 
przekazanie tych boisk do użytku.

− Przyznano  i  wręczono  stypendia   za  aktywność  społeczną  i  wyniki  w  nauce 
uczniom naszych szkół. 31 uczniów otrzymało stypendia na okres od 1 września 
do 31 grudnia 2011 r.

− Powołano  Komisję  Przetargową  oraz  nadano  jej  regulamin  pracy  do 
przeprowadzenia przetargu na „Wyłapywanie bezdomnych psów z terenu miasta 
Ełku i utrzymywanie ich  w schronisku dla bezdomnych zwierząt”.

− Zatwierdzono  do  realizacji  zadania  samorządu  miasta  Ełku  wybrane 
z pominięciem Otwartego Konkursu Ofert’2011 w formie małych zleceń. 

− Powołano  Grupę  Sterującą  w  ramach  projektu  „Ełckie  Centrum  Rewitalizacji 
Społecznej”.

− Powołano Kapitułę Nagrody Prezydenta Miasta Ełku za wyróżniająca się pracę 
dyplomową o tematyce związanej z miastem Ełk.

Radni nie  zgłosili uwag do przedstawionej informacji.

Pkt 5.  Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) Projekt uchwały w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na 
lata 2011– 2027, w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik  Miasta Jarosław Wróbel omówił  projekt uchwały.  Poinformował,  że 
projekt uchwały jest  konsekwencją przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Miasta na 2011 rok i obejmuje zmianę:
1) w załączniku nr 1:
     - korekta dochodów i wydatków 2011 roku - zgodnie z projektem uchwały w sprawie 
zmian w budżecie, zmiany uwzględniające projekt budżetu na rok 2012
-  zwiększenie  deficytu  budżetu  3 563 524  zł  oraz  przeniesienie  planowanej  emisji 
obligacji z 2012 roku w wysokości 3 450 000 zł na rok 2011.
-  została  przeniesiona  kwota  planowanej  spłaty  pożyczki  przez  ECK  w  wysokości 
570 tyś zł z roku 2011 na 2012 r.
2) w załączniku nr 2:
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korekta prognozy długi i spłat zobowiązań na lata 2011-2027 zgodnie z załącznikiem 
nr 1,
 3) w załączniku nr 3:
-  przesuniecie  terminu  realizacji  z  2011  roku  na  2012-2014  czterech  przedsięwzięć 
realizowanych  z  udziałem środków z UE,  tj:„Rozwój  turystyki  aktywnej  płaszczyzną 
polsko – rosyjskiej współpracy”, „Opracowanie koncepcji zagospodarowania Miasta Ełk 
i  oraz  Miasta  Oziersk  pod  infrastrukturę  dla  dzieci  i  młodzieży”,  „Biuro  wspierania 
przedsiębiorczości”,  „Minione  trakcyjne  mieszkańców  Ełku  i  Ozierska  –  historia 
mówiona”,
-  zmiana  nazwy  zadania  –  „Rekultywacja  składowiska  odpadów  komunalnych 
w miejscowości Siedliska Gmina Ełk”. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”,   radni  podjęli 
uchwałę. W trakcie głosowania nieobecny  radny  K. Wiloch.
Uchwała  Nr  XIII.114.2011  w  sprawie  zmiany   Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 
miasta Ełku na lata 2011– 2027,  w załączeniu do protokołu.

*  *   *
2)   Projekt  uchwały  w  sprawie   zmian  w budżecie  miasta  Ełku  na  2011  rok, 
w załączeniu do protokołu.

Skarbnik  Miasta Jarosław Wróbel poinformował, że zaproponowane   zmiany do 
budżetu omawiane były na poszczególnych komisjach.  Omówił  autopoprawki zawarte 
w  pismach:  MK.7135.39.2011 z dnia 18.11.2011r.,  ZI/1153/2011 z dnia 23.11.2011r., 
PiSS.8120.32.2011  z  dnia  25.11.2011r.  Wymienione  pisma  stanowią  załączniki  do 
protokołu. 

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformowała, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
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Nie zgłoszono formalnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 

radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XIII.115.2011 w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku,  w załączeniu do 
protokołu.

*  *  *

3) Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr VIII.64.2011 Rady Miasta w Ełku 
z dnia  18 maja 2011 roku   w sprawie emisji obligacji komunalnych w roku 2011 – 2012, 
w załączeniu do protokołu.

Skarbnik   Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  oraz  uzasadnił 
potrzebę jej podjęcia.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 20 głosami „za” - jednomyślnie  radni 
podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XIII.116.2011w sprawie  zmiany uchwały Nr VIII.64.2011 Rady Miasta 
w Ełku z dnia  18 maja 2011 roku  w sprawie emisji obligacji komunalnych w roku 
2011 – 2012,   w załączeniu do protokołu.

*  *  *
4) Projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  na  terenie  Gminy Miasta  Ełk  taryfy  za 
zbiorowe zaopatrzenie  w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 
01 stycznia   2012 roku do dnia  31 grudnia 2012 roku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.  Urbański   poinformował,  że  Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Ełku przedłożyło wniosek o zatwierdzenie 
taryfy  dla  zbiorowego zaopatrzenia  w wodę i  zbiorowego odprowadzania  ścieków na 
terenie Gminy Miasta Ełk na okres od 1 stycznia 2012 roku do 31 grudnia 2012 roku.  
Proponowana zmiana taryfy  za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków 
wynosi  dla  gospodarstw  domowych  o  8%  i  dla  pozostałych  odbiorców  o  7,8%. 
Po rozpatrzeniu i uzwzględnieniu całego szeregu podwyżek, które w tym roku są przed 
nami - przed naszym społeczeństwem, nie tylko tych które funduje Państwo, ale i tych do 
których zmuszony jest samorząd,   Pan Prezydent zgłosił formalny wniosek   o zmianę 
załącznika nr 1 do  zaproponowanego projektu uchwały. Zmiany polegają na zwiększeniu 
wysokości stawek taryf  za pobór wody i odprowadzenie ścieków w stosunku do roku 
2011 o 6%. Jest to  o 2% mniej niż we wniosku Prezesa. Niniejszy projekt uchwały był 
szeroko  dyskutowany  na  komisjach  .  Oczywiście  rozumiemy  argumentację,  i  trzeba 
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pamiętać, że nasz  PWiK realizuje duży projekt wodno-kanalizacyjny  na terenie naszego 
miasta.  Jest to projekt, który ma zmierzać do   tego, żeby w przyszłości , to co w tej 
chwili jest wykonywane przynosiło kolejne dochody. 
Dodał,  że  po  konsultacjach  z  Panem  Prezesem  uznaliśmy,  że  ta  stawka  6%  jest 
wystarczająca. 
Zastępca Prezydenta wniósł o podjęcie uchwały z zaproponowaną autopoprawką. 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  omawiany  były  na  posiedzeniach  poszczególnych  komisji.  Poprosił 
o przedstawienie opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała negatywną opinię do projektu uchwały ze stawką podwyżki 8%.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował,  że  komisja  wydała  negatywną opinię  do projektu uchwały ze stawką 
podwyżki 8%.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 
ze stawką podwyżki 8%.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  w  imieniu  Klubu 
Radnych  Prawo  i  Sprawiedliwość  wypowiedział  się  przeciw  podwyżce  taryf  za 
zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków. Poinformował, że Klub Radnych Prawo 
i  Sprawiedliwość  będzie  głosował  przeciw  podwyżce  8%  i  6%  również.  Na  ręce 
Przewodniczącego  Rady  Miasta  złożył  stanowisko  Klubu   w  sprawie  wprowadzenia 
nowych  taryf  za  zaopatrzenie   w  wodę    i  odprowadzanie  ścieków.   Stanowisko 
w załączeniu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  poinformował,  między 
innymi,  że  wzrost  ceny za  wodę  i  ścieki  w budżecie  miesięcznym  mieszkańca  Ełku 
o  8,0  %  oznacza  wzrost  wydatków   o  1,86  zł.  W  przypadku  rodziny  4  osobowej 
miesięczny  wydatek  na  usługi  wodociągowe  i  kanalizacyjne  wyniesie  100,32  zł 
i wzrośnie w stosunku do wydatku w roku    2011 o 7,44 zł. Proponowana taryfa wynika 
ze wzrostu kosztów ponoszonych przez Spółkę na utrzymanie infrastruktury technicznej. 
Rok 2012 będzie wymagał od przedsiębiorstwa przygotowania nakładów inwestycyjnych 
w ramach zadania pod nazwą „Poprawa gospodarki wodno – ściekowej aglomeracji – 
Ełk”  w  latach  2008  –  2013.  Wniosek  taryfowy  wniesiony  przez  Przedsiębiorstwo 
Wodociągów   i  Kanalizacji  opracowany  został  zgodnie  z  przepisami  obowiązującej 
ustawy  oraz  dokonana  została  weryfikacja  kosztów  pod  względem  celowości  ich 
ponoszenia.  Radni Klubu Radnych Lewica będą głosowali bez dyscypliny głosowania.

Nie zgłoszono formalnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 10 radnych,  „przeciw” – 8,  „wstrzymujących” – 2.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  10  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała Nr XIII.117.2011   w sprawie  zatwierdzenia  na terenie  Gminy Miasta  Ełk 
taryfy za zbiorowe zaopatrzenie  w wodę   i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres 
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od dnia  01  stycznia    2012 roku do dnia    31  grudnia  2012 roku, w załączeniu  do 
protokołu.

*  *  *
5) Projekt uchwały w sprawie ustalenia cen urzędowych za przejazdy i wysokości opłat 
dodatkowych  za  niedopełnienie  obowiązków  zapłaty  należności  przewozowych  oraz 
zasad korzystania z lokalnego transportu zbiorowego na terenie miasta i gminy Ełk oraz 
gminy Stare Juchy,   w załączeniu do protokołu.

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego Andrzej Semeńczuk omówił potrzebę 
podjęcia uchwały. Poinformował, że projekt uchwały został uzgodniony z gminami: Ełk 
oraz Stare Juchy i dotyczy wprowadzenia od 1 stycznia 2012 r. następujących zmian
w załączniku Nr 1:
- biletów strefowych na terenie gminy Ełk,
- podwyżki cen biletów na terenie gminy Stare Juchy,
w załączniku Nr 3  - § 1 ust. 1 pkt. 3) zapisu:
„4) dzieci do lat 7 na podstawie oświadczenia rodzica lub opiekuna" - zamiast:
„4) dzieci do lat 7 na podstawie dokumentów rodziców (opiekunów lub dziecka) 
umożliwiających stwierdzenie wieku dziecka".

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  omawiany były  na  posiedzeniach  komisji.  Poprosił   o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie zgłoszono formalnych wniosków.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XIII.118.2011  w  sprawie  ustalenia  cen  urzędowych  za  przejazdy 
i  wysokości  opłat  dodatkowych  za  niedopełnienie  obowiązków  zapłaty  należności 
przewozowych  oraz  zasad  korzystania  z  lokalnego  transportu  zbiorowego  na  terenie 
miasta i gminy Ełk oraz gminy Stare Juchy,  w załączeniu do protokołu.

*   *   *
6) Projekt uchwały w sprawie   określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na 2012r., w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały. 
Poinformował, że realizacja zadań gminy wymaga stałego zasilania budżetu dochodami. 
Podatek  od  nieruchomości  jest  jednym  z  podstawowych  i  zagwarantowanych  źródeł 
dochodów Gminy.  Wysokość stawek mieści się w ramach określonych przez Ministra 
Finansów.  Wzrost maksymalnych stawek wynikających z obwieszczenia wyniósł 4,2 %.
Wniósł  autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie jak wyżej dla stawek gruntów 
pozostałych i budynków związanych z działalnością gospodarczą. Wzrost spodziewanych 
wpływów  szacuje  się  w  stosunku  do  poprzedniego  przedłożenia  o  około  600  tys.zł. 
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Projekt  uchwały  uwzględniający  autopoprawkę  radni  otrzymali  i  stanowi  załącznik 
do protokołu.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  omawiany były  na  posiedzeniach  komisji.  Poprosił   o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała negatywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący Klubu Radnych Karol Marchel poinformował, że Klub Radnych 
Prawo i Sprawiedliwość sprzeciwia się podwyżkom stawek podatku od nieruchomości na 
2012 rok. Na ręce Przewodniczącego Rady Miasta złożył stanowisko Klubu  dot. stawek 
podatku od nieruchomości na 2012 rok.  Stanowisko   w załączeniu.

Nie  zgłoszono  formalnych  wniosków  do  projektu  uchwały  i  proponowanych 
stawek.

Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w zaproponowanym brzmieniu z uwzględnieniem wniesionej autopoprawki.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 9 radnych,  „przeciw” – 9,  „wstrzymujących” – 2.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  stwierdził,  że  uchwała  nie 
uzyskała większości,  a więc nie została podjęta.

*   *   *

7) Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków 
transportowych na 2012 r., w załączeniu do protokołu.

Skarbnik   Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  oraz  uzasadnił 
potrzebę  jej  podjęcia.  Między  innymi  poinformował,  że   proponuje  się  podniesienie 
stawki w stosunku do obowiązujących w 2011roku o  4 % .

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 13 radnych, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących” – 6.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  13  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała  Nr  XIII.119.2011w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
środków transportowych na 2012 r.,  w załączeniu do protokołu.
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*   *   *

8) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty od posiadania psów, 
w załączeniu do protokołu.

Skarbnik   Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  oraz  uzasadnił 
potrzebę jej podjęcia. Między innymi poinformował, że  projekt zawiera podwyższenie 
stawki  w  opłacie  od  posiadania  psów   z   kwoty   60,00  zł   na   63,00  zł.  Stawka 
maksymalna  z obwieszczenia Ministra Finansów wynosi 115,31 zł. Liczba osób, które 
zgłosiły  psy  do  opodatkowania  wynosi  2040. 

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja nie wyraziła opinii.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radny  Idzi  Podwojski  wypowiedział  się  przeciw  podnoszeniu  stawki 
i poinformował, że będzie głosował „przeciw”.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w zaproponowanym brzmieniu.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 8 radnych,  „przeciw” – 8,  „wstrzymujących” – 4.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  stwierdził,  że  uchwała  nie 
uzyskała większości,  a więc nie została podjęta.

*  *  *

9) Projekt uchwały w sprawie  ustalenia wzorów formularzy podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego  i podatku leśnego, w załączeniu do protokołu.

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  chwały.   Poinformował, 
że   w związku   ze  zmianą   ustawy  z  dnia  29  lipca  2011r.  o  zasadach  ewidencji 
i  identyfikacji  podatników i  płatników  zachodzi  potrzeba  dokonania  zmiany  wzorów 
formularzy  podatku  od  nieruchomości,  podatku   rolnego  i  podatku   leśnego. 
Dotychczas  był  numer  PESEL  i  numer  NIP  –  dla  osób  prowadzących  jak  i  nie 
prowadzących działalność gospodarczą.   W obecnym stanie prawnym identyfikatorem 
podatkowym jest numer PESEL- w przypadku podatników będących osobami fizycznymi 
nieprowadzących  działalności  gospodarczej,  numer  NIP  –  w  przypadku  podmiotów 
prowadzących  działalność  gospodarczą.  Ponadto  na  drukach  wszystkich  formularzy 
dodana  została  podstawa  prawna  o  zasadach  ewidencji  i  identyfikacji  podatników 
i płatników.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  omawiany były  na  posiedzeniach  komisji.  Poprosił   o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wyraziła pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
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W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 
radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XIII.120.2011  w  sprawie  ustalenia  wzorów  formularzy  podatku  od 
nieruchomości, podatku rolnego  i podatku leśnego, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
10) Projekt uchwały w sprawie  obniżenia  średniej ceny skupu żyta za okres  pierwszych 
trzech   kwartałów  2011r. , w załączeniu do protokołu.

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  chwały.  W  związku 
z sugestiami radnych na komisjach zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 
jak wyżej i zaproponował stawkę   40,00 zł za 1q.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały  omawiany były  na  posiedzeniach  komisji.  Poprosił   o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował,  że  komisja  wydała  pozytywną  opinię  do projektu uchwały ze stawką 
40,00zł za q.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wyraziła  pozytywną opinię ze stawką 38zł za q.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej uwzględniający autopoprawkę.
W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  20  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 

radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XIII.121.2011  w sprawie  obniżenia  średniej  ceny skupu żyta za okres 
pierwszych trzech   kwartałów  2011r., w załączeniu do protokołu.

*  *  *
11) Projekt  uchwały  w  sprawie   rozpatrzenia  skargi  Posła  na  Sejm  RP  Wojciecha 
Kossakowskiego, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  poinformował,  że  Komisja  zapoznała  się 
z  całością  dokumentacji  związanej  ze skargą Posła  na  Sejm  RP  Wojciecha 
Kossakowskiego,  dotyczącej  nieprawidłowości  w  działaniu  Urzędu  Miasta  Ełku 
w  postępowaniu  administracyjnym  w  sprawie  wydania  decyzji  o  środowiskowych 
uwarunkowaniach na budowę stacji paliw u zbiegu ulic Sikorskiego i Gdańskiej w Ełku. 
Komisja po zapoznaniu się z dokumentami związanymi ze skargą  oraz po wysłuchaniu 
informacji  przedstawionych  przez  Naczelnika  Wydziału  MK  A.  Semeńczuka oraz 
Kierownika Referatu Podatków  i Opłat Lokalnych  uznaje za bezzasadną skargę z dnia 
6 października 2011 r.  przekazaną Radzie Miasta  Ełku przez Warmińsko – Mazurski 
Urząd Wojewódzki w Olsztynie w dniu 20 października  2011 r. na działanie  Urzędu 
Miasta  Ełku  w  postępowaniu  administracyjnym  w  sprawie  wydania  decyzji 
o środowiskowych uwarunkowaniach na budowę stacji paliw  u zbiegu ulic Sikorskiego 
i  Gdańskiej  w  Ełku. Niniejszy  wniosek  Komisja  przyjęła  w  głosowaniu  jawnym: 
4 głosami "za",  przy 0 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym.  Projekt uchwały 
w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Posła  na  Sejm RP Wojciecha  Kossakowskiego   wraz 
z uzasadnieniem Komisja skierowała do radnych.
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Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja uznała skargę za bezzasadną.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej z następującym brzmieniem § 1:
„§  1.  Uznać  za  bezzasadną  skargę  z  dnia  6  października  2011 r.  przekazaną  Radzie 
Miasta  Ełku  przez  Warmińsko  –  Mazurski  Urząd  Wojewódzki  w  Olsztynie  w  dniu 
20  października  2011  r.  na  działanie  Urzędu  Miasta  Ełku  w  postępowaniu 
administracyjnym w sprawie wydania decyzji  o środowiskowych uwarunkowaniach na 
budowę stacji paliw u zbiegu ulic Sikorskiego   i Gdańskiej w Ełku.”
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  18  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 

radni  podjęli  uchwałę.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  Przekop  Tomasz, 
Jędrkiewicz Zbigniew.
Uchwała Nr XIII.122.2011 w sprawie  rozpatrzenia skargi Posła na Sejm RP Wojciecha 
Kossakowskiego, w załączeniu do protokołu.

*  *  *
12) Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do zmiany części Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Projekt chwały omawiany szczegółowo w Komisji Mienia Komunalnego, Prawa 
i  Porządku.   Celem zmiany  Studium jest  dostosowanie  zawartych  w nim ustaleń  do 
„Aktualizacji studium dla potrzeb planów ochrony przeciwpożarowej Etap II – Rzeka Ełk 
na odcinku od jeziora Ełk do mostu kolejowego”. Zmiana dotyczy zapisów w tekście 
uchwały i  na rysunku,  dla kwartałów oznaczonych na rys.  Studium symbolami  As-6, 
As-8, Bs-16, Ds-4 oraz Ds-7.
Analiza zasadności zmiany części Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego  miasta  Ełku  dla  obszaru  znajdującego  się  w  obszarze  zagrożenia 
powodzią, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wyraziła  pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  18  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 

radni podjęli  uchwałę.  W trakcie  głosowania nieobecni radni:   Jędrkiewicz Zbigniew, 
Marchel Karol.
Uchwała  Nr  XIII.123.2011  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  części  Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku, w załączeniu 
do protokołu.

*  *  *
13) Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia dotacji ze środków finansowych Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska    i Gospodarki Wodnej na realizację przedsięwzięcia pn. 
Rekultywacja składowiska odpadów komunalnych w miejscowości Siedliska Gmina 
Ełk,w załączeniu do protokołu.
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Projekt  chwały  omawiany  szczegółowo  w  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i Porządku oraz Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego.

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o  opinie z komisji.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wyraziła  pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 

radni podjęli uchwałę. W trakcie głosowania nieobecny radny Jędrkiewicz Zbigniew. 
Uchwała  Nr  XIII.124.2011  w  sprawie   przyjęcia  dotacji  ze  środków  finansowych 
Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska     i  Gospodarki  Wodnej  na  realizację 
przedsięwzięcia pn. Rekultywacja składowiska odpadów komunalnych w miejscowości 
Siedliska Gmina Ełk, w załączeniu do protokołu.

*  *  *

14) Projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  z  obowiązku  zbycia  prawa  własności 
nieruchomości gruntowych, niezabudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, w załączeniu do protokołu.

Projekt chwały omawiany szczegółowo w Komisji Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku oraz Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego.
W  związku  z  wnioskami  z  komisji  Prezydent  Miasta  jako  autopoprawkę  przedłożył 
projekt uchwały zawierający w § 1 kwotę bonifikaty. Niniejszy projekt uchwały wszyscy 
radni otrzymali.

 Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o  opinie z komisji.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wyraziła  pozytywną opinię.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 

radni podjęli uchwałę. W trakcie głosowania nieobecna radna  Markowska Irena.
Uchwała Nr XIII.125.2011 w sprawie  zwolnienia z obowiązku zbycia prawa własności 
nieruchomości gruntowych, niezabudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, w załączeniu do protokołu.

Pkt 6. Prezentacja projektu budżetu miasta Ełku na 2012 rok.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.  Urbański  przedstawił  w wersji  multimedialnej 

projekt budżetu miasta Ełku na 2012 rok.
Radni nie podjęli dyskusji. 
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Przewodniczący  Rady  Miasta  poinformował,  że  dyskusja  odbędzie  się 
w poszczególnych komisjach. 

Projekt budżetu miasta Ełku na 2012 rok wszyscy radni otrzymali.

Pkt  7.   Przyjęcie  raportu  z  realizacji  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018”. 

Naczelnik  Wydziału  PiSS Aneta  Werla   omówiła  realizację  raportu  „Strategii 
Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  Miasta  Ełku  na  lata  2008  –  2018”. 
Szczegółowa informacja w załączeniu.

Pan Przewodniczący   otworzył dyskusję  i poprosił o ewentualne uwagi.
W związku z brakiem chętnych  do zabrania  głosu w temacie  Przewodniczący 

stwierdził  przyjęcie  raportu  z  realizacji  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018”. 

Pkt 8.   Interpelacje i zapytanie radnych.
W  związku  z  artykułem  -  „Ostatni  taki  powrót” opublikowanym  przez 

„Tygodnik Powszechny”  radny Idzi Podwojski zwrócił się z zapytaniem,  cytuję:  „kto 
udzielił informacji odnośnie  jak kto głosował nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 
Siegfriedowi Lenzowi tytułu "Honorowy Obywatel Miasta Ełku",?” 

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski odpowiadając poinformował, że 
na sesji  byli  dziennikarze  i  zapewne nikt  nie  musiał  udzielać  informacji  do artykułu. 
Zapewnił, że nie udzielał informacji.

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański poinformował, że nie wie kto udzielał 
informacji.

Naczelnik  Wydziału  PiSS Aneta  Werla  poinformowała,  że  autor  artykułu  Pan 
Michał Olszewski gościł w Ełku, a od kogo uzyskał informacje nie wie.

Pkt 9. Oświadczenia i wolne wnioski. 
Radny  Adam  Dobkowski  na  ręce  Przewodniczącego  Rady  Miasta  przekazał 

wniosek  podpisany  przez  radnych   o  wprowadzenie  do  budżetu  miasta  na  rok  2012 
inwestycji związanej z budową bieżni lekkoatletycznej w Zespole Szkół Samorządowych 
przy ulicy Suwalskiej. 

Radny  Idzi  Podwojski  oświadczył,  że  w  artykule  -  „Ostatni  taki  powrót” 
opublikowanym  przez   „Tygodnik  Powszechny”   napisano  nieprawdę.  Znalazły  się 
nieprawdziwe informacje na Jego temat.  Radny stwierdził,  że nie jest  emerytowanym 
dermatologiem, a dermatologiem, który pracuje czynnie zawodowo. Lepiej byłoby gdyby 
w  tym  artykule  napisano,  że  jest  podpułkownikiem  Wojska  Polskiego  w  stanie 
spoczynku. Radny stwierdził, że w artykule przypisano Mu nieprawdziwe  wypowiedzi, 
natomiast przebieg obrad i rzeczywistość odzwierciedla  protokół   z sesji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  poinformował,  że  w takich  przypadkach  można 
skorzystać   z prawa prasowego.

Pkt 10. Zakończenie obrad.
                  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

zamknął obrady XIII sesji Rady Miasta w dniu  29 listopada 2011 roku   o godz. 1315 .

Protokołowała:
                                    Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska
         Stefan  Węgłowski

13



14


